
Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie športu, školstva, mládeže a kultúry pri Obecnom zastupiteľstve Obce Trnovec 
nad Váhom, konaného dňa 17. 1. 2024 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  
 

1. Otvorenie 
2. Dotácie z rozpočtu obce Trnovec nad Váhom 
3. Diskusia 
4. Záver 

 
K bodu 1 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Katarína Tusková, ktorá privítala všetkých 
prítomných členov komisie.  
 
K bodu 2  
 
Predsedníčka konštatovala, že všetci dostali prihlasovacie údaje, aby mohli skontrolovať jednotlivé 
žiadosti od organizácií, ktoré žiadajú dotáciu z rozpočtu obce, žiadostí je 6, jedna na kultúru a ostatné 
na šport. Požiadala prednostku obecného úradu o informáciu, či organizácie, ktoré žiadajú o dotáciu, 
splnili podmienky výzvy. 
 
Prednostka upozornila, že v oblasti kultúry sú žiadosti dve, jednu si podal aj Csemadok. K. Tusková sa 
spýtala, kedy bola táto žiadosť doručená, Mgr. Vargová uviedla, že ju podali v termíne, ale požiadala 
ich o doplnenie niektorých náležitostí, tie doručili práve dnes, od obce žiadajú 3.000 eur 
a spolufinancovanie uvádzajú v sume 2.750 eur. Nedoložili výpis z registra trestov právnickej osoby, 
ako žiadateľ bol uvedený Csemadok Bratislava, boli vyzvaní, aby doplnili svoje IČO, lebo ak bude 
uvedený Csemadok Bratislava ako žiadateľ, aj zmluva by musela byť uzavretá s týmto subjektom, ale 
to by znamenalo, že nemajú sídlo v obci. K. Tusková skonštatovala, že v takom prípade by ani nemohli 
dostať dotáciu a upozornila, že požadujú 3.000 eur od obce, ale v rozpočte je uvedená suma 3.900 
eur. Prednostka uviedla, že pýtajú na honoráre účinkujúcich 1.000 eur, na prenájom priestorov 750 
eur, prenájom techniky 250 eur, cestovné a prepravné 600 eur, materiálno-technické zabezpečenie 
200 eur, stravovanie 950 eur a polygrafické náklady sú 150 eur. Je to na celoročnú 
kultúrnospoločenskú činnosť s tým, že vo výzve bola maximálna suma 3.000 eur, takže 3.900 eur ani 
nemôžu žiadať. Mali dokladovať aj spoluúčasť 20%, doložili výpis, ale problém je s identifikáciou 
žiadateľa. K. Tusková opakovala, že to by ich diskvalifikovalo, musia to opraviť. Prednostka uviedla, že 
ich upozornila, ale ešte vyzve štatutára MO Csemadok, aby údaje identifikujúce žiadateľa opravil, aby 
opravil aj sumu, ktorá je maximálne 3.000 eur, nech uvedie, aké priestory si prenajímajú, nech to 
vysvetlia. Vysoké sú aj polygrafické náklady, tu kalkulujú so sumou 350 eur.  
 
K. Tusková sa spýtala, aká je suma určená na dotácie a prednostka jej odpovedala, že je to 30.000 
eur. Potom členovia pokračovali žiadosťou ZO JDS, tam sú podmienky splnené, žiadateľ má sídlo v 
obci, členovia sú väčšinou z obce, žiadajú tiež na celoročnú činnosť, teda na materiálno-technické 
zabezpečenie, vlastné zdroje uviedli v sume 500 eur, aj to je v poriadku, doložili aj výpis. Rozpočet je 
na stravovacie náklady, propagáciu – diplomy na okresnú súťaž 200 eur žiadajú od obce, 400 eur sú 
vlastné zdroje. Táto žiadosť je v poriadku, doplniť netreba nič. 
 
O dotáciu na podporu športu požiadali piati záujemcovia, prvá je žiadosť FK Dynamo, bola tam 
podmienka predložiť výpis z registra trestov PO, ak ide o športový klub, musí byť registrovaný 
a požiadavka bola, aby 20% členov malo trvalý pobyt v obci. Nebola tam podmienka spoluúčasti. K. 
Tusková pripomenula, že jednou z podmienok bolo, že žiadateľ musí mať na území obce sídlo a musí 



svoju činnosť vykonávať tiež na území obce. Prednostka pokračovala, Dynamo doložilo všetko, aj 
zoznam členov, žiadajú 19 950 eur, majú aj 20% spolufinancovanie, v rozpočte uviedli, na čo žiadajú, 
najvyššia suma je za služby športových odborníkov. D. Marček uviedol, že to sú vlastne tréneri, Mgr. 
Vargová upozornila, že žiadajú aj na mzdy trénerov, aký je teda v tom rozdiel? Ak platia trénerov, 
dajú im faktúru, ako to vyúčtujú? K. Tusková si pozrela vyúčtovanie, je tam faktúra za mzdy trénerov 
a hospodára, sú tam aj pokladničné doklady. Mgr. Vargová konštatovala, že žiadajú dosť vysokú 
sumu, obec teraz prevzala platenie energií za futbalový klub, čo malo sumu dotácie znížiť. Mgr. 
Berecz povedal, že mali žiadať menej ako minulý rok, ale majú ďalšieho trénera, čo požadovanú sumu 
zvýšilo. D. Marček uviedol, že plánujú otvoriť aj U13, musia mať aspoň U11 a keď bude aj U13, bude 
väčšia základňa. Starosta sa spýtal, či tam hrajú Trnovčania, D. Marček mu odpovedal kladne, len 
dvaja sú zo Šale. Mgr. Berecz povedal, že pokiaľ bude viac detí, ktoré chcú športovať, treba to 
podporiť. K. Tusková upozornila, že žiadatelia pýtajú 35 tisíc eur, teda viac ako je vyčlenené 
v rozpočte. Dodala, že žiadosť FK Dynamo je v poriadku, prednostka povedala, že požiada 
o podrobnejšie vysvetlenie položiek mzdy trénerov a služby športových odborníkov. 
 
Ďalej si podalo žiadosť OZ Farao, majú 19 členov, z toho piati sú z obce, štyria z nich sú z rodiny p. 
Lenčéšovej, sídlo majú v obci, ale výkon činnosti nie. K. Tusková navrhla, aby vysvetlili, kde trénujú, 
ako vykonávajú činnosť v obci, či tu niečo organizujú, prípadne tu trénujú či ustajňujú kone. Ak tu 
činnosť nemajú, žiadosť nespĺňa podmienky. 
 
Občianske združenie Dreamed Ranch je ďalšie a má sídlo v obci, má troch členov, rodinu Takáčovú, 
tiež je tu otázka, akú činnosť vyvíjajú v obci. Zúčastňujú sa medzinárodných podujatí a je potrebné, 
aby preukázali výkon činnosti. Starosta povedal, že pani naňho síce stále nadáva, ale on by navrhoval 
podporiť ich. Mgr. Vargová upozornila, že pokiaľ nebude podporené OZ Farao, že tu nevykonáva 
činnosť, ako môžeme poskytnúť dotáciu tomuto žiadateľovi? K. Tusková upozornila, že je potrebné ísť 
podľa podmienok výzvy, schválili sme ich, tak sa ich držme. Mgr. Berecz povedal, že ten chlapec si 
podporu zaslúži, už len pre zdravotný handicap. K. Tusková namietala, boli určené podmienky a treba 
podľa nich postupovať. Mgr. Vargová navrhla počkať, či na výzvu zareagujú, určite nám to vysvetlia. 
 
Nasledujúcu žiadosť podali stolní tenisti, majú 21 členov, z toho 13 má trvalý pobyt v obci, činnosť 
majú v obci aj tu trénujú, položky, na ktoré žiadajú dotáciu, sú podobné ako v minulom roku, 1.600 
eur je za prenájom telocvične, žiadosť je úplná a podmienky splnili. 
 
Posledná je žiadosť Hubert Arrows, tiež sa zúčastnia podujatí konaných mimo obce, I. Mesárošová 
pripomenula, že robia podujatia aj v obci, vedú krúžok pre deti, zapájajú sa aj do obecných podujatí. 
Doložili výpis, zoznam členov taktiež, sedem z nich má trvalý pobyt v obci. 
 
Predsedníčka komisie konštatovala, že teraz vieme, kto splnil podmienky a kto musí žiadosť doplniť. 
Navrhla stretnúť sa opäť a skontrolovať vyúčtovania za minulý rok, prednostka navrhla dohodnúť si 
termín, dokedy majú žiadosti doplniť. K. Tusková navrhla stretnúť sa skôr, upozornila, že Csemadok 
použil časť dotácie na nákup alkoholu. Nemôžeme stále organizáciám ustupovať, väčšina dokáže 
podmienky splniť. Mgr. Vargová navrhla, aby sa k vyúčtovaniu zišli dvaja-traja ľudia, aby sa to stihlo 
pred zasadnutím OZ a znova zvolať komisiu tak, ako je plánované. K. Tusková dodala, že na finančnú 
komisiu sa predloží návrh, komu koľko peňazí poskytnúť, tam sa môžu prizvať aj žiadatelia a zatiaľ si 
členovia tejto komisie pripravia sumár k vyúčtovaniu, aby každý vedel, čo nebolo správne. Povie sa 
im, že po prvý raz sa mali pridŕžať tohto manuálu na vyúčtovanie, požiadať ich, aby nedostatky 
napravili. Navrhla stretnutie k vyúčtovaniu počas pracovnej doby, stretnú sa K. Tusková, I. 
Mesárošová a Mgr. Vargová a prekontrolujú vyúčtovania, potom vyzvú žiadateľov, aby doplnili alebo 
vysvetlili nedostatky a vypracujú ich sumár. Potom sa môže opäť zvolať komisia, ktorá vypracuje 
finálne stanovisko. Predsedníčka požiadala prednostku, aby organizáciám uviedla, že ak v stanovenej 
lehote nedoplnia požadované údaje, ich žiadosť bude vyradená. 
 
 
K bodu 3 



 
Týmto príspevkom sa program zasadnutia vyčerpal. Ani jeden z prítomných nemal ďalší diskusný 
príspevok a návrhy či pripomienky, predsedajúca preto poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončila. 
 
Zapísala: I. Mesárošová 

 

 

                                                                                                     Katarína Tusková 
                                                                          predsedníčka komisie športu, školstva, mládeže a kultúry 


